## Three novelties for the bryophyte flora of Bosnia and Herzegovina

Jovana Pantović, Đorđije Milanović & Marko Sabovljević\*

Abstract: Pantović, J., Milanović, D. & Sabovljević, M. 2016. Three novelties for the bryophyte flora of Bosnia and Herzegovina. – Herzogia 29: 801–804.

During the field investigation of the bryophyte flora of the National Park Sutjeska (the Republic of Srpska, SE Bosnia and Herzegovina), three new records were discovered. One new moss species (*Fissidens serrulatus*) and two liverwort species were recorded (*Porella arboris-vitae* and *Cololejeunea rossettiana*).

Zusammenfassung: Pantović, J., Milanović, Đ. & Sabovljević, M. 2016. Drei neue Nachweise für die Bryoflora von Bosnien und Herzegowina. – Herzogia 29: 801–804.

Im Zuge von Freilanduntersuchungen im Nationalpark Sutjeska wurden drei für die Moosflora von Bosnien und Herzegowina neue Moosarten nachgewiesen. Es handelt sich dabei um das Laubmoos *Fissidens serrulatus* und die zwei Lebermoose *Porella arboris-vitae* und *Cololejeunea rossettiana*.

Key words: The Balkans, mosses, liverworts, new records, Sutjeska.